
 

 
 

 

Protokoll från per capsulam-möte med Falu Bridgeklubb juni 2020 

 

Författat av Gunnar Tunkrans, ordf. 

 

Förslag till beslutspunkter för ett per capsulam möte med Falu BK sändes ut till 

styrelseledamöterna den 31 maj 2020. Svar har inkommit från och Ann Christin 

Cachrimanidou, Annika Johansson, Efrem Cachrimanidis, Joyce Fahlstad och 

Maria Hols André.  

 

Detta protokoll har upprättats utifrån inkomna synpunkter och skickas ut till 

styrelsemedlemmarna för godkännande. Protokollet godkänns när minst 4 ledamöter ställt sig 

bakom skrivningen. 

 

Ekonomi 

 

Tack vare klubbens goda ekonomi vid ingången av året är dagens situation under kontroll. 

Alla spelarintäkter har försvunnit och alla kostnaderna har minimerats. Kostnader som återstår 

är framför allt hyra och bankavgifter, totalt knappt 5000 kr/månad efter att schackklubben 

betalat sin del. 

 

Vi har ställt en fråga till hyresvärden om de kan tänka sig att reducera vår hyra under de 

kritiska månaderna. Det svar vi hittills fått inger visst hopp. Vi får räkna med att vi inte kan 

komma igång under sommaren årets underskott kan i så fall hamna på runt 30.000 kr. Blir 

uppehållet längre måste mer drastiska åtgärder övervägas. 

 

En reviderad budget tas fram när pandemiläget klarnat och spelet kunnat återupptas. 

 

Klubben har blivit erbjuden att sälja Restaurangchansen-häften. Det är ännu inte klart vilka 

företag/restauranger som ingår. Intill det klarnat avvaktar vi med beslut om att sälja. 

Preliminärt förslag; Vi säljer 30 ex. 

 

Spelprogram 

 

Spelprogrammet läggs fast (se bilaga). 

 

Tisdagspelet innefattar KM-mix, KM-dam, 2 hög/låg-tävlingar, 3 simultantävlingar och en 

2-kvällars jultävling. 

 

Söndagsspelet utgörs av partävlingar inkl. en 2-kvällars jultävling. 

 

Falu BK står som arrangör av årets treklubbmatch med Borlänge och Insjön. Förslag på 

datum 8 oktober. 

 



Nybörjarkurs 

Nybörjarkursen beräknas starta i augusti. Möjliga dagar är måndagar eller torsdagar. Patrik, 

som beräknas leda kursen, kommer att behöva assistans. 

 

Tävlingsorganisation 

 

Frågan är viktig, men vi får återkomma till frågan när spelet kommer igång. 

 

Övrigt 

 

Alla som har nyckel uppmanas att om och när man har tillfälle att titta till spellokalen. 

 

 

Vid tangenterna: 

 

………………………………………………. 

Gunnar Tunkrans 

 

 

PS   Protokollet har godkänts av Ann Christin Cachrimanidou, Annika Johansson, Efrem 

Cachrimanidis och Maria Hols André. Ingen har motsatt sig. 

 

 

 

 

 

 

 
 


